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Protokół Nr LXVII/2018  
sesji Rady Miasta Ostrołęki  

z dnia 19 lipca 2018 roku 
 
 

Sesja odbyła się w dniu 19 lipca 2018 roku o godz. 16.00 w sali konferencyjnej Urzędu 
Miasta Ostrołęki, przy Placu Józefa Bema 1 (sala nr 9, parter).  
Radni nieobecni na sesji: Tadeusz Giers, Waldemar Popielarz, Jan Rzewnicki.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.   
 
Na sesji w dniu 19 lipca 2018 roku podjęto następujące uchwały: 
Uchwała nr 510/LXVII/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 19 lipca 2018 roku zmieniająca 
uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2036. 
Uchwała nr 511/LXVII/2018 Rady Miasta Ostrołęki z dnia 19 lipca 2018 roku w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok. 
                   
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - otworzył LXVII sesję Rady Miasta 
Ostrołęki przywitał Prezydenta Miasta Ostrołęki Janusza Kotowskiego, dyrektorów komórek 
organizacyjnych Urzędu Miasta i miejskich jednostek organizacyjnych, przewodniczących 
samorządów osiedlowych, w tym przewodniczącą nowego osiedla Leśniewo panią Czyżak 
oraz radnych miasta Ostrołęki. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – powiedział, że na podstawie listy 
obecności obecnych na 23 radnych, obecnych jest 19 radnych, obrady są prawomocne. 
 
2. Wybór sekretarza obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – na sekretarza obrad zaproponował radną 
Magdalenę Jaworowską.  
Radna wyraziła zgodę. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie kandydaturę 
radnej Magdaleny Jaworowskiej na sekretarza obrad. 
Głosowanie 
Za – 18 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 1 
Sekretarzem obrad została wybrana radna Magdalena Jaworowska. 
 
3. Przedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – zaproponował, aby dyskusja w punkcie 4 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2036 i punkcie 5 Rozpatrzenie projektu 
uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok odbyła 
się łącznie, a głosowanie uchwał było oddzielne. 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
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Wstrzymało się – 0 
Wniosek uzyskał akceptację radnych i ustalono, że w punktach 4 i 5 dyskusja odbędzie się 
łączna, a głosownie oddzielnie. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski poinformował, ze do pkt. 5 wpłynęła 
autopoprawka. 
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w 
sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2036. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2018 rok. 
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski: Powodem, dla którego poprosiłem o to 
spotkanie jest przede wszystkim porządkowanie planu budżetowego, związanego z 
inwestycjami, a zwłaszcza z dużą inwestycją, to znaczy przebudową ulicy Krańcowej. 
Pozyskaliśmy sporo pieniędzy zewnętrznych na tą przebudowę, jednakże żeby można było 
całej realizacji dokonać potrzeba jeszcze zapisów budżetowych, mamy tutaj propozycję do 
wysokiej rady żeby wprowadzić jeszcze kwotę miliona osiemdziesięciu tysięcy, co pozwoli 
nam na zabezpieczenie pełnej kwoty na ona etapy przebudowy tej ważnej ulicy, która służyła, 
choć troszkę w sposób ograniczony ze względu na stan, ale służyła i będzie jeszcze lepiej 
służyć zarówno mieszkańcom bloków, ale i w ogóle mieszkańcom ulicy Krańcowej, ale też 
wszystkim osobom, które odwiedzają swoich bliskich na cmentarzu komunalnym i wreszcie 
tez będzie ogromnie ułatwiać obsługę największej inwestycji, która w naszym regionie jest 
planowana. Żebyśmy mogli skorzystać z kilku milionowych dotacji zewnętrznych potrzeba 
tez udziału środków własnych, w niewielkim proporcjonalnie procencie, ale po to chcemy 
całość skonstruować żeby można było już podpisać umowy i zwłaszcza ten drugi etap 
realizować, bo pierwszy jest w trakcie realizacji. To jest główny powód, inne to już 
drobniejsze rzeczy, jak państwo widzicie w punkcie drugim jest jeszcze grosz opłaty za 
wycinkę drzew zlokalizowanej w pasie drogowym księcia Siemowita oraz w autopoprawce 
grosz dla naszego nowego osiedla. I to zasadniczo w tym projekcie wszystko.  Podkreślam, 
ze, gdy chodzi o ulicę Krańcową otrzymaliśmy tam wsparcie zarówno ze strony wojewody 
mazowieckiego, to są środki rządowe jak też ze strony koncernu Energa, żeby całość 
wykorzystać do końca poważnej przebudowy całego ciągu komunikacyjnego, nawet z rondem 
bezpiecznym to trzeba tego grosza także miejskiego w dobrych, bardzo korzystnych dla nas 
proporcjach, stąd serdeczna prośba o przedyskutowanie czy tez, jeśli państwo uznacie, że 
wszystko jest jasne o podjęcie stosownych uchwał, to nam pozwoli przystąpić do realizacji 
całości inwestycji. Gdyby jeszcze trzeba było udzielić jakiś szczegółów inwestycyjnych, będę 
prosił pana dyrektora Parzycha. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski otworzył dyskusję w tym punkcie.   
Radna Grażyna Sosnowska: Chciałam serdecznie podziękować panu prezydentowi, 
ze zechciał wstawić tą inwestycję do budżetu miasta na obecny rok i również wszystkim 
radnym, że zechcieli, bo naprawdę ta ulica to potrzebowała tego remontu. I tak przy okazji to 
chciałam powiedzieć, że budzi ona wielkie zainteresowanie mieszkańców, prawie, że tam się 
odbywają wycieczki i wszyscy są ciekawi, jest ona prawie na końcowym etapie, za co 
wszystkim państwu dziękuje.    
Radny Łukasz Kulik: Chciałem zapytać, bo w uzasadnieniu do tej uchwały jest napisane, 
że ulica ta znalazła się na liście zadań, które mają być dofinansowane. Czy może nam pan 
powiedzieć, jakie to dofinansowanie i w jakiej kwocie? 
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Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski: Tak jest, wspomniałem, że dwa źródła są 
dofinansowania i gdyby pan dyrektor precyzyjnie powiedział o tym, co w tej chwili mamy 
ze strony wojewody i energii. 
Dyrektor Wydziału Inwestycji Miejskich Radosław Parzych: Miasto jest na etapie 
zbierania załączników do umowy u pana wojewody w celu podpisania umowy w ramach 
rządowego programu na rzecz rozwoju oraz konkurencyjności regionów, do tego część 
kosztów, które pokryje Energa cztery miliony dwieście.” 
Radny Łukasz Kulik: Właśnie o to chciałem dopytać, panie prezydencie, cala wartość 
zadania jest wskazywana na  pięć milionów trzysta … chciałem się dopytać czy te trzy 
miliony, bo wiem, że tam ta Energa wpłaciła. 
Dyrektor Wydziału Inwestycji Miejskich Radosław Parzych: W ramach projektu, na który 
otrzymamy dofinansowanie od wojewody mazowieckiego znajdują się również ulica 
Akacjowa. 
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski: Do pana wojewody to, jak zaznaczył pan 
dyrektor zaznaczył, mogliśmy takie zespoły inwestycji zgłaszać, oczywiście to też po to, aby 
jak najwięcej środków zewnętrznych otrzymać. Oczywiście wkład własny w takiej sytuacji, 
bo pan wojewoda nie dofinansowuje w tym programie w stu procentach tylko odpowiednio 
pięćdziesiąt, sześćdziesiąt. Oczywiście wkład własny my możemy mieć też z energii, tu nie 
ma zasady, że to musi być tylko i wyłączne grosz miejski, skąd pozyskamy tą drugą część to 
nie interesuje strony rządowej. Dlatego złożyliśmy w całości te inne ulice żeby właśnie jak 
najwięcej grosza zewnętrznego ściągnąć.  
Radny Maciej Kleczkowski: Ponieważ w okresie wakacji nie ma żadnej komisji.. ja 
chciałem się spytać o informacje ze urzędu miasta, tam pojawiła się, że rozpoczną się prace 
przy budowie ronda na Alei Jana Pawła. Do dnia dzisiejszego nie było więcej informacji i 
budowa nie ruszyła. Chciałbym usłyszeć parę słów od pana prezydenta na ten temat. 
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski: Taką deklarację złożyła strona inwestora, 
który po sąsiedzku, właściwie grupy inwestorów, którzy robią inwestycję na swoim gruncie i 
w naszych rozwiązaniach komunikacyjnych, do takich porozumień doszli, taką deklarację 
złożył faktycznie inwestor. Niestety nie umiem powiedzieć, dlaczego jeszcze nie zaczął. Ze 
strony miasta wszystkie uzgodnienia były otwarcie potraktowane, natomiast niestety nie wiem 
czy były jakieś powody techniczne, chętnie to sprawdzę w najbliższym czasie, wydział dróg 
mi w tym pomoże, nie widzę pani dyrektor w tej chwili, być może jakieś informacje spłynęły, 
do mnie na piśmie żadne informacje, dlaczego te opóźnienie nie trafiło. Deklaracja, 
podkreślam była bardzo jasna, całość finansowania bierze na siebie inwestor, co do 
szczegółów technicznych, przepraszam, ale nie mam tej wiedzy, ponieważ żadne informacje 
pisemne nie wpłynęły. Mówię to z pewnością, bo oczywiście pisma, które wpływają do 
urzędu trafiają najpierw do mnie, potem do wydziałów, stąd miałbym te informacje. 
Oczywiście, gdy chodzi tu o pytanie pana radnego, jeśli pan pozwoli ja chętnie sprawdzę i na 
przykład jutro czy w najbliższych dniach, jeśli byłby pan w urzędzie to bym prosił do 
wydziału dróg na chwileczkę zajrzeć, tam informacja byłaby bezpośrednio przez panią 
dyrektor czy przedstawicieli wydziału przedstawiona.  
Radny Maciej Kleczkowski: Dobrze, dziękuję panie prezydencie, oczywiście zajrzę. Byłem 
też ostatnio odnośnie ulicy Wspólnej, nie wiem czy pan zna temat. Ulica w ubiegłym 
tygodniu została zagrodzona i tu też bym prosił o podjęcie działań, jeżeli chodzi o ulicę 
Wspólną.   
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Prezydent Miasta Janusz Kotowski: Już te działania podjęliśmy, ulica Wspólna jest można 
powiedzieć tradycyjnie położona na gruntach prywatnych i na fragmencie gruntów miejskich 
i faktycznie właściciel gruntów prywatnych część tego tradycyjnego przejazdu zagrodził, miał 
oczywiście takie prawo. Natomiast na tej części miejskiej, o ile dobrze pamiętam 
pięciometrowej oczywiście taki przejazd urządzimy. To jest taki fragment dojazdowy, nie ma 
tam jakiegoś dużego ruchu, ale na pewno zupełne wyłączenie tego fragmentu utrudniłoby 
mieszkańcom życie, dlatego to, co potrafimy i do czego mamy prawo, z fragmentu miejskiego 
na pewno wydzielimy, natomiast rzecz jasna wraz z możliwościami finansowymi 
podejmiemy negocjacje, co do ewentualnego wykupu, w tej chwili nie mieliśmy w planie 
grosza na ewentualny wykup, dlatego jakby uznajemy prawo właściciela do tego, jeśli ma 
takie życzenie i takie zagrodzenia na swoim gruncie postawił. Ale całością zajmujemy się i 
nie pozwolimy, żeby była blokada na gruncie miejskim, natomiast ten fragment nie jest 
szeroki, ale pozwoli nam na jakąś obsługę terenu.  
Radny Adam Kurpiewski: Ja chciałem się zapytać odnośnie ulicy Witosa, czy są tam 
zgłaszane jakieś trudności czy problemy? Czy przewidywane oddane będzie to w terminie, 
bo mam wrażenie, mieszkam przy tej ulicy, że był intensywny skok, było dużo pracy, a 
obecnie znowu zamarła kompletnie, więc nic tam się nie dzieje. I zastanawiam się czy to 
jakieś przyczyny techniczne czy pop prostu taki harmonogram oddawania prac. 
Prezydent Miasta Ostrołęki Janusz Kotowski: Jak wspominałem szanowni państwo na 
poprzednich posiedzeniach rady systematycznie prowadzimy spotkania inwestycyjne i na 
każdym takim spotkaniu jest dyskusja i relacja wykonawcy i pytania zamawiającego odnośnie 
postępu prac zgodnie z harmonogramem i czasem wynikają różne trudności uzasadnione, 
oceniamy je, czasem nieuzasadnione. Gdy chodzi o ulicę Witosa jakiś nowych informacji czy 
zagrożeń wykonawca nie zgłasza. O ile wiem już pierwsze warstwy asfaltowe nawierzchni 
zostały wylane, tak, więc nie sądzę, żeby były jakieś straszne zagrożenia. Oczywiście kilka 
dni padał deszcz, ale w naszych szerokościach geograficznych wykonawca powinien pewne 
rzeczy też przewidywać, także, kiedy składa ofertę do urzędu i dla nas często uzasadnienie, 
kiedyś w inwestycjach były opóźnienia i wykonawca dokumentował przed sądem, że w lutym 
zima go zaskoczyła, to trudno było nam to uznać, zdarzało się, że sądy uznawały, że to są 
okoliczności nieprzewidziane. Trudno dyskutować, ale pamiętam taką jedną czy drugą 
sytuację, że w sądzie, bo myśmy już naliczyli kary, wykonawca się nie zgadzał i sprawy 
sądowe. Przynajmniej w jednym przypadku pamiętam, że argument odnośnie miesiąca 
zimowego konkretnie lutego i śniegu w tym czasie został uznany za okoliczność na korzyść 
wykonawcy. Mam nadzieję, że tutaj takich problemów nie będzie, podaję to, jako przykład, 
podkreślam panie przewodniczący, że nie było jakiś nowych zgłoszonych zagrożeń, co do 
terminów wykonania ulicy Witosa.                   
Radny Maciej Kleczkowski: Panie prezydencie jeszcze o ulicę Ostrowską i Słowackiego. 
Krótkie pytanie. Czy w tym roku zostanie oddana w całości. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski: W tym roku ta ulica zostanie według wszystkich 
dotychczasowych naszych obserwacji oddana do użytku. Mamy z dominująca stroną, czyli z 
panem marszałkiem i można powiedzieć stroną unijną terminy do 15 listopada o ile wiem. 
Oczywiście w tych terminach musimy to wszystko zakończyć. Zatem oczywiście, że w tym 
roku ten ciąg komunikacyjny oddany być musi. Oczywiście wykonawca przedstawia sprawy 
różne w jego ocenie nie do przewidzenia, różne kolizje itd. My to oczywiście razem z 
inspektorami poszczególnych branż analizujemy i staramy się uczciwie do końca podchodzić. 
Jeśli jest coś uzasadnione to wtedy uwzględniamy. Zasadniczo rzecz biorąc ta inwestycja nie 
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przebiega tak jak byśmy chcieli, ale też trzeba zauważyć, że postępy są i w niektórych 
odcinkach już dużo, dużo lepiej jak to było na początku. Natomiast inwestycja jest bardzo 
rozległa stąd może jak pan czy państwo obserwujecie są fragmenty, które ktoś powie są 
jeszcze nie ruszane, ale na niektórych innych jest stan zaawansowania prac niezły.  
Radny Maciej Kleczkowski: Panie prezydencie, jeszcze ostatnie pytanie odnośnie ulicy 
Blachnickiego. Był drugi przetarg, zgłosił się jeden wykonawca, ale cenę przedstawił ponad 
to, co zabezpieczyło miasto. Jaką decyzję pan prezydent podjął? 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski: Mamy już całą kwotę zgromadzoną z dużą częścią 
dotacyjną stąd chcemy żeby ta ulica była w tym roku wykonana. Pieniądze mamy cześć od 
pana wojewody stąd w tym kierunku poszła decyzja. To może nie jest konieczne i wahałem 
się i ja troszkę, natomiast, jeśli uzyskaliśmy dotację od wojewody no to był to argument 
przekonujący, bo z własnych środków pewnie w tym roku byśmy nie dali rady. W pierwszym 
przetargu faktycznie nie poszło to, ale potem jak dostaliśmy informację, że jednak z tego, co 
kiedyś zwano schetynówkami otrzymaliśmy wsparcie w ramach tego programu stąd byłoby 
zupełnie niezrozumiałe jakbyśmy tej inwestycji nie podjęli.  
Radny Łukasz Kulik : Jak rozumiem Blachnickiego jest też przewidziana do zakończenia w 
tym roku i tam jest taki zapis jak przy Krańcowej, że warunkiem otrzymania dofinansowania, 
tak ja rozumiem, jest zamknięcie inwestycji w tym roku. Czy to jest ścisły warunek czy może 
są możliwości przedłużenia wykonania tej ulicy, bo np. Blachnickiego jak u nas na Centrum, 
mamy lipiec a początek roku jest 1 września, już mam nadzieję …? na 1 września, to już w 
ogóle byłaby to porażka inwestycyjna, a jak mamy jeszcze w tym roku skończyć to bardzo 
sceptycznie podchodzę do tego. Chciałem zapytać jak to jest z tym zakończeniem. Czy to jest 
warunek taki twardy czy np. są tam jakieś zapisy, które umożliwiają przedłużenie tego 
terminu wykonania prac.   
Prezydent Miasta Janusz Kotowski: Ten system dotowania, przy którym współpracujemy z 
panem wojewodą, zarówno te pieniądze 3 mln na Krańcową jak również te pieniądze, które 
uzyskaliśmy na Blachnickiego, system jest taki, że musi to być w tym roku wykonane. Pan 
wojewoda dotuje w systemie rocznym. Oczywiście o utrudnieniach możemy zawsze mówić i 
zawsze przed taki dylematem, jako samorząd stajemy. Czy koncentrować się na tym, że w 
czasie budowy, przebudowy wiele osób jest niezadowolonych, wielu krytykuje i nie widzi 
tego szczęśliwego końca czy też po prostu licząc się z tymi utrudnieniami i jakimś 
niezadowoleniem społecznym jednak skorzystać z dotacji i wybudować. Ja tą drugą 
poszedłem drogą, stąd ta propozycja na ostatniej radzie stąd decyzja o rozstrzygnięciach 
przetargowych żeby w tym roku budować. Rzecz jasna terminy w tym roku wykonawca 
zaakceptował w ofercie swojej, więc  nie ma wyjścia musi to wykonać. Utrudnienia 
oczywiście będą, bo zrozumiałą jest rzeczą, że jest to ulica, przy której jest wielka szkoła 
podstawowa i po sąsiedzku duże liceum, więc tych utrudnień będzie trochę. To będzie 
utrudnienie w tym roku a w przyszłym będziemy spokojnie wyremontowaną piękną ulicą 
jeździć. Stąd to ryzyko utrudnień o niezadowolenia w moim przekonaniu jest mocno 
uzasadnione i warto go podjąć.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski: Ja chciałbym z tego miejsca podziękować, 
bo została tu przywołana inwestycja budowy ulicy Ostrowskiej i Słowackiego. Chciałbym w 
imieniu mieszkańców podziękować za odzew na te głosy, które były na zebraniu osiedla 
Stacja. Kiedy rozpoczynała się inwestycja i była bardzo duża uciążliwość, gdzie te wielkie 
ciężarówki i sprzęty, które tam pracowały nie zawsze były do zniesienia przez okolicznych 
mieszkańców. Tak zostało to przeorganizowane, że już takich głosów nie ma. Te prace bardzo 
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się posuwają. To jest wieloletnia inwestycja, kiedy wykupywaliśmy to ziemię w poprzedniej 
kadencji to, jakie tu się odbywały debaty i dyskusje. Okazało się, że to było akurat na czasie. 
Natomiast, jeżeli mówimy o tych opóźnieniach przy tych inwestycjach, które są to 
pamiętajmy o tym, że ta ważna ulica i ważny odcinek z wyjazdem na Ostrów i Siedlce 
powstanie i będziemy się na pewno cieszyć i korzystać z tego, że ten piękny wyjazd z 
Ostrołęki w następnym kierunku będzie. Także w imieniu mieszkańców chciałbym 
podziękować, bo te prace idą dobrze a opóźnienia trzeba też mieć na uwadze, bo są przyczyny 
różne. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski - poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 
lata 2018 – 2036, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski – poddał pod głosowanie projekt uchwały 
Rady Miasta Ostrołęki w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok, 
Głosowanie 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała została podjęta.  
 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez Prezydenta 
Miasta. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Ostrołęki Wiesław Szczubełek - poinformował 
o interpelacjach i odpowiedziach udzielonych przez Prezydenta Miasta Ostrołęki.  

 
7. Oświadczenia radnych. 
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski: Zapytał czy ktoś z radnych chciałby coś 
oświadczyć. 
Radny Andrzej Rykowski: Chciałem oświadczyć, że bardzo się ostatnio ucieszyłem jak 
przeczytałem, że podpisano umowę z generalnym wykonawcą na budowę elektrowni. 
Wygląda na to sprawa ruszy, bo nawet wypłacono pieniążki, 4% jeśli dobrze pamiętam z 6 
mld zł na sprawy organizacyjne. Pisano w Gazecie Polskiej, że jest to ostatnia już elektrownia 
węglowa. Prosiłbym jeszcze pana prezydenta o przybliżenie tego tematu, bo tam niektórzy 
wypisują, że machał pan gdzieś tam szabelką a pieniędzy jak nie było tak nie ma. 
Prezydent Miasta Janusz Kotowski: Ja z komentarzami tam o machaniu czymkolwiek nie 
mam zamiaru dyskutować, ponieważ nie ma jakby poziomu. Oczywiście gromada dyżurnych 
jeszcze za przeproszeniem ujada, że nic nie będzie. Każdy ma swoje, taki obszar gdzie się 
czuje mocny i ma takie cele życia. Niektórzy mają taki cel żeby twierdzić, że nigdy nic w 
Ostrołęce się dobrego nie stanie. Trudno, niech tam żyją sobie spokojnie, ja tam nie mam ani 
nienawiści, ale też dyskusja jest żadna. Czasem niektórzy powołują na 22 letnich ekspertów 
itd. i niech tam się to dzieje. Moim zdaniem szanowny panie przewodniczący Rykowski zbyt 
poważne strony się spotkały i podpisały umowę żeby za chwilę odstępować od tego i mówić, 
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że to było teatrum i nic się dziać nie będzie. Ja, na co dzień rzecz jasna w pewnym sensie 
uczestniczę w tej niezwykle istotnej batalii o największą inwestycję w naszym regionie, która 
rzecz jasna prócz tych najważniejszych rzeczy, czyli wzmocnienia całej polskiej energetyki 
także dla miasta i regionu jest wyjątkową szansą i ta szansa na naszych oczach się wypełnia. 
Myślę, że nie ma żadnego poważnego zagrożenia, gdy chodzi o budowę. Zbyt poważne 
strony się w to wszystko zaangażowały żeby robić z tego jakiś cyrk, że tak powiem. 
Natomiast narracja niektórych portali zwłaszcza jest już taka, że ponieważ dzieje się coś 
niezwykle pozytywnego no to próbują niektórzy jeszcze to zepsuć. Myślę, że tych wierzących 
w te komentarze jest coraz mniej a rzeczy idą do przodu i niedługo z moich informacji też to 
wynika będzie już to polecenie wykonania. To jeszcze jest taka procedura, która sprawia, że 
potem już wjeżdżają maszyny. Zasadniczo byłem przy tym na miejscu i wiem, że zbyt 
poważne strony podpisywały umowę a nie listy intencyjne, jakieś deklaracje, jakieś tam 
kurtuazyjne kawałki tylko konkretna umowę. Z mojej wiedzy wynika, że nawet odstępstwo 
od takiej umowy to są wielomilionowe kaucje i tak jak podpisuje z nami wykonawca umowę 
na inwestycję drogową, podpisy są złożone i mowa już prawomocna to gdyby mu się 
odwidziało i odstąpił to płaci o ile pamiętam za odstępstwo kilka procent, z 5% na pewno, 
20% to tym bardziej. Jak sobie wyobrazić, że poważny koncern amerykański za tydzień, dwa 
przeczyta parę komentarzy pół żartem mówiąc, to my jednak rezygnujemy i płacimy 20 czy 
10% z tych 6 mld i znikamy stąd, bo komentarz był taki, że i tak nic nie będzie. Logicznie 
sobie to trudno wyobrazić.  
 
8. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miasta Ostroł ęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski: Zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos.  
Radny Ryszard Żukowski: Zaprosił do Kościoła Zbawiciela Świata gdzie od listopada 
każdego 22 dnia miesiąca o godz. 18.00 jest odprawiana msza święta w intencji mieszkańców 
naszego miasta.   
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski: Zaprosił na zabawę podmiejską, która 
odbędzie się w sobotę o godz. 20.00 na plaży miejskiej.  
 
9. Zakończenie obrad LXVII sesji Rady Miasta Ostrołęki.  
Przewodniczący Rady Miasta Jerzy Grabowski zakończył obrady LXVII sesji Rady 
Miasta Ostrołęki.  
Sesja trwała od godz. 16.00 do 17.00.  
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